

聖堂報告

常年期第廿五主日

20/09/2026

1. 本堂 2026-2028 年「成人慕道班+再慕道班」及中、英文「兒童主日學」招生，歡迎有興趣人士參與，彼此「愛與服務・愈顯主榮」。

2. 為迎接中秋，聖堂特別舉辦「同心共聚慶中秋」活動。凡有興趣參加教友，特別為獨自在港過節弟兄姊妹，歡迎出席參與，共慶佳節。活動詳情：

日期：9 月 25 日（中秋節） 時間：晚上 6:30 – 8:30

地點：聖堂一樓雅聚軒

內容：猜燈謎、傳統遊戲、共享應節食品、賞月聊天及特別活動。

費用：20 元

3. 聖依納爵小堂邀請到本年度香港中學文憑試（DSE）狀元，香港華仁書院鄭子絃同學，蒞臨聖堂，為大家分享在生命充滿挑戰的成長背景中，如何面對困難及依靠上天安排，實踐上天引導的使命。

日期：10 月 10 日（星期六） 時間：下午 3:00 至 4:30

地點：聖依納爵小堂

報名：聖堂辦事處

歡迎弟兄姊妹參與，彼此互勉。

（注意：名額有限，額滿即止。）

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

25th Sunday of Ordinary Time

20th September 2026

1. We are now inviting applications for the 2026-28 “Adult Chinese Catechism and Laity Formation Class” as well as the Chinese and English “Children's Sunday Schools.”. All who are interested are encouraged to participate, so that together we may “Show the Lord's glory through love and service.”
2. St. Ignatius Chapel invites Ayden Cheng (鄭子絃), an HKDSE top scorer this year from Wah Yan College, Hong Kong, to share how he faced difficulties amidst a challenging upbringing, relied on God's providence, and fulfilled his God-given mission.

Date: Saturday, October 10

Time: 3:00 PM – 4:30 PM

Venue: St. Ignatius Chapel

Registration: Chapel Office

Brothers and sisters are warmly welcomed to attend and encourage one another.

(Note: Limited quota available on a first-come, first-served basis.)

The announcements mentioned above are displayed at the chapel entrances and have also been uploaded to the website of the chapel. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!